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z médií

Spor o příspěvky na brýle pro dospělé

vloženo: 17.5.2019, 23.05

Světlana WITOWSKÁ, moderátorka -------------------- Dobrý večer, sledujete páteční Události České televize.
Politici se přou kvůli placení zdravotní péče. Po sporu o příspěvku na brýle teď řeší rovnátka. Dospělí už by...

Povinné e-neschopenky od ledna

vloženo: 13.5.2019, 08.08

Poslanci vládní koalice s podporou komunistů včera ve Sněmovně ve třetím čtení prosadili povinné zavedení
e-neschopenky od ledna 2020.

Poslanecký klub KDU-ČSL nepodpořil návrh zavedení E-neschopenek kvůli jejich nedostatečné
připravenosti

vloženo: 12.5.2019, 10.14

Na páteční mimořádné tiskové konferenci zdůvodnili poslanci z klubu KDU-ČSL rozhodnutí nepodpořit v
závěrečném hlasování návrh zavedení systému E-neschopenek už od 1. ledna 2020. Podle nich je projekt
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nedostatečně připraven...

Lidé s HIV: Zbavte nás cejchu. Lékař naši chorobu znát nemusí

vloženo: 11.5.2019, 23.10

Pacienti s HIV žádají poslance o změnu některých zákonů a povinností: nechtějí třeba sdělovat svou
diagnózu lékařům. Vadí jim také připravovaný lékový záznam pacienta, ze kterého půjde jejich postižení
vyčíst....

Interpelace ve věci nedostatek slibu navýšení platů zdravotních sester

vloženo: 10.5.2019, 23.25

Poslanecká sněmovna 9.5.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na nepřítomného předsedu vlády
Andreje Babiše ve věci: Nedodržení slibu navýšení platů zdravotních sester.
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Interpelace ve věci Úložiště jaderného odpadu Hrádek

vloženo: 10.5.2019, 22.40

Poslanecká sněmovna 9.5.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra průmyslu a obchodu Karla
Havlíčka ve věci: Úložiště jaderného odpadu Hrádek.

Starší často vědí jen to, že berou modré kuličky

vloženo: 10.5.2019, 08.36

Živě včera debatovali poslanci při druhém čtení novely zákona o léčivech, jejíž součástí je i lékový záznam.
ODS a piráti navrhli, aby záznam sdílený s lékaři podléhal souhlasu pacienta. Zákon...
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Na kole se senátní hladinkou

vloženo: 10.5.2019, 08.30

Vypít dvě piva a beztrestně nasednout na kolo, tedy pokud se jízda omezí na cyklostezky a silnice III. třídy.
Tak by se dal v kostce shrnout nápad, který se na...

Dítě zlobí? Za pět tisíc ho budete moci dát do „pasťáku“

vloženo: 10.5.2019, 08.27

Poslanecký návrh kritizuje vládní Výbor pro práva dítěte. Neřeší prý skutečné příčiny problémového chování
dětí.  Ve školách roste šikana a agresivita a přibývá nezvladatelných žáků. Z toho důvodu by se...
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Předloha o sdílení dat o lécích je ve Sněmovně před schvalováním

vloženo: 9.5.2019, 23.30

Poslanci chtějí v předloze o sdílení údajů o předepsaných lécích umožnit zásilkový prodej léků na předpis,
regulovat reklamu na doplňky stravy nebo zvýšit navrhované úhrady ze zdravotního pojištění za léčivé...

Kraji se vyplatí vážit kamiony

vloženo: 9.5.2019, 10.58

Hejtmanství chce navýšit počet vážicích míst. Ještě však čeká, jak dopadnou tři žaloby dopravců. Jeden soud
už kraj vyhrál.
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Pojišťovny nedodržují zákon. Systém odškodňování pracovních úrazů se bude měnit

vloženo: 5.5.2019, 23.30

Pracovní úraz nebo nemoc z povolání nesmí člověka vyřadit z normálního života. Podle zákona tak pojišťovny
dorovnávají poškozeným plat, aby si vydělali stejně jako před nešťastnou událostí. Systém ale nefunguje,
pojišťovny vyplácejí...

Zdravotní výbor schválil lékový záznam v opt-out režimu, požehnal také úhradě léčebného
konopí

vloženo: 3.5.2019, 23.40

Poslanci sněmovního zdravotnického výboru dali včera zelenou lékovému záznamu. Potvrdili přitom, že by
se mělo jednat o opt-out režim, kdy se předpokládá souhlas pacienta. V rámci pozměňovacích návrhů pak
schválili také...
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Stranický funkcionář i realitní makléř. Nový šéf lékařského zařízení vnitra vzbuzuje podle
opozice pochybnosti

vloženo: 2.5.2019, 23.40

Zdravotnické zařízení ministerstva vnitra vede od začátku dubna Jan Smetana, někdejší místostarosta Prahy
5 a předseda tamního stranického výboru ČSSD. Na post v čele organizace se stamilionovým rozpočtem ho
–...

Kraje požadují doplacení 1,92 mld Kč na sociální služby

vloženo: 2.5.2019, 19.57

Praha - Kraje požadují dodatečně na sociální služby přes 1,92 miliardy korun. Chybí jim peníze na nařízené
zvýšení výdělků a příplatků a na projekty pro seniory či handicapované. Pokud by...
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